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ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Mediálnej komisie, ktorá sa konala 

dňa 26. júna 2024 

so začiatkom 17:30 hod. a ukončením 19:00 hod. 

vo  Veľkej   zasadačke   miestneho   úradu   mestskej   časti  Bratislava-Dúbravka (B 224), 
Žatevná  2, I. poschodie. 

 
Prítomní: Juraj Štekláč (predseda komisie), Maroš Repík, Mikuláš Sliacky, Petra Ázacis, Anka 
Hnátová (online), Pavol Jančovič (online) 
Neprítomní: Lukáš Jurko 
Ospravedlnení: Lukáš Jurko 
Neospravedlnení: 

 
Program zasadnutia 
1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 
2. Dúbravské noviny – pripravované číslo, náhľad DN 
3. Videotvorba, sociálne siete za jún2024 
4. Rôzne 
5. Ukončenie zasadnutia komisie 
 
K bodu č. 1 
Predseda komisie privítal členov a otvoril rokovanie. Program zasadnutia bol preukázateľne 
schválený. 
 
K bodu č. 2 
Členovia komisie debatovali o pripravovanom čísle Dúbravských novín. Miky Sliacky upozornil na 
možný dvojmyseľne vnímaný titulok v téme čísla, otvoril tiež otázku, či je správne hovoriť množiar 
alebo množiteľ. Šéfredaktorka si návrh na zmenu titulku osvojila.  
Miky Sliacky upozornil aj na pridlhé úradnícke výrazy hovorcu mesta v článku o križovatke a tiež 
pridlhé vymenovávanie prítomných v článku o športových hrách seniorov. Porovnal aj nenudný 
článok o športových hrách v Centre sociálnych služieb Karola Matualya a nepútavý text zo 
seniorských hier. Navrhol tiež úpravu fotografií (výmenu) na histórii a v článku o ekocentre 
v Čunove. Anka Hnátová ocenila tému čísla pre jej zaujímavosť, hovorila aj o potrebe spracovania 
tém mládeže a terénnej práce, ocenila aj informácie k upratovaniu a OLO. 



Žatevná 2 Telefón E-mail Internet 
844 02 Bratislava 0907736757 tlacove@dubravka.sk www.dubravka.sk 

 

Maroš Repík upozornil a pýtal sa ešte nedorobené stránky Dúbravských novín, napríklad aktualita 
z maratónu na Rosničke. 
 
Hlasovanie:  
Mediálna komisia berie júnové  r.  2024 Dúbravských novín na vedomie s pripomienkami.   
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 

K bodu č. 3 
Mediálna komisia debatovala o sledovanosti videí a príspevkov na sociálnej sieti. Maroš Repík informoval 
o stretnutí s tvorcom videopríspevkov Robom Lattacherom s cieľom skvalitnenia videotvorby. „Stretnutie 
nebolo bezemočné. Redaktor nevníma komisiu ako partnera a nevidí jej zmysel. Maroš Repík tiež 
upozornil, že redaktor nemá aktuálne žiadne priame a jasné zadania zo strany úradu.  
„Všetko natáča bez komentára. Chýba spravodajstvo,“ dodal.  
Pavol Jančovič pripomenul technické spracovanie a upozornil na „retro“ upútavku na Retro deň. 
Komisia sa v diskusii vrátila k dlhodobej téme, že opakovane v minulosti vedeniu mestskej časti navrhovala 
pozíciu osoby zodpovednej za mediálnu oblasť, ktorá by zadávala tematický plán a kontrolovala aj 
videopríspevky. Mestská časť si tento návrh neosvojila. Komisia vníma neosvojenie si pripomienok 
k videotvorbe.  
Miky Sliacky zopakoval, že sa aktuálnej situácii a videotvorbe už nechce venovať, lebo je to veľká strata 
času. Členovia komisie ako poradného orgánu sa preto zhodli na tom, že mediálna komisia sa bude venovať 
novinám ako redakčná rada novín a k videopríspevkom sa už vyjadrovať nebude. 
 
Hlasovanie:  
Mediálna komisia diskutovala o videotvorbe, vyjadrila pripomienky k spracovaniu videí a berie ich na 
vedomie. Téme videotvorby sa vzhľadom na praktickú nemožnosť posunu v téme už ďalej venovať nebude. 
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
K bodu č. 4 
Predseda komisie Juraj Štekláč opätovne otvoril tému aktuálnej pozície Mediálnej komisie a jej poslania. 
Osobne sa domnieva, že v súčasnej situácii by vo vzťahu k videotvorbe bolo vhodnejšie zlúčiť Mediálnu 
komisiu s Komisiou kultúry ako Komisiu pre kultúru a médiá, nakoľko bol vo videotvorbe kritizovaný práve 
kreatívny aspekt, nie spravodajský. Pre Dúbravské noviny by mohla existovať samostatná nezávislá 
redakčná rada. Vyzval členov, aby zvážili takýto postup a situáciu do budúcna zhodnotili. Maroš Repík 
uviedol, že preferuje Mediálnu komisiu skôr ako samostatnú, nakoľko považuje význam mediálnej oblasti 
za veľký, a tak sa domnieva, že uvedená oblasť vyžaduje samostatnú gesčnú komisiu.  
Členovia komisie sa v diskusii zhodli na tom, že sa budú touto témou ešte zaoberať.  
 
K bodu č. 5  
Predseda komisie  poďakoval členom za účasť a ukončil rokovanie komisie. 
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Zapísal:        Overil:  
  tajomník komisie     predseda komisie 
 
 
 
V Bratislave dňa 27. jún 2024 
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